

POLICY STATEMENT QUALITY-HEALTH-SAFETY-ENVIRONMENT

The NMDC Group and its Business Units are committed to providing customer perceived value services of design, engineering, dredging, marine petroleum construction and its associated activities in a safe, ethical and socially responsible manner with no harm to people, property, society, or the environment.

We critically determine the value proposition of our services and create valuable/ innovative solutions to satisfy the customer perspective and interested parties' needs and expectations while complying with laws, standards, and best practices in the arena we serve.

- We acquire adequate people, processes, and technology in an environment capable of promoting innovative operational excellence and ensuring practical implementation of the management systems to maintain the sustainable success of NMDC Group.
- We implement a leadership model that sets and communicates clear targets, motivates people, cultivates employee awareness towards QHSE, enforces the implementation of the management systems and applicable laws, and emphasizes a STOP work authority for all personnel.
- We set and communicate comprehensive QHSE objectives linked to NMDC Group's strategy, complying with QHSE policy and our commitment to satisfying customer requirements, needs, and the expectations of interested parties and legal requirements related to our services.
- We periodically measure, appraise, and report the actual QHSE performance against preset objectives and commit to continually improving the performance by identifying nonconformities' root causes and communicating lessons learned as well as appropriate corrective and preventive actions required to enhance the effectiveness of the company management systems.
- We benchmark our performance against other reputed national companies and international competitors to learn "where we are" and "where we want to go from here" to ensure that our QMS and HSEMS achieve the objectives.
- We ensure that employees'/subcontractors' are competent to perform their tasks.
- We identify, assess, and address risks and opportunities associated with our routine and non-routine activities, document them, communicate required controls to all stakeholders, and enforce them at our sites.
- We are committed to eliminating hazards and reducing risks, protecting people and property, whether involved or affected by our activities and operations. We promote incident reporting by all personnel and openly report, measure, monitor, investigate, appraise, and learn from them.
- We are committed to preventing pollution, protecting the environment, conserving power, and focusing on reducing adverse environmental impacts of our activities and operations.
- We are committed to complying with specific customer requirements, applicable laws, regulations, standards, and relevant best practices.
- We are committed to the consultation and participation of our workers at all levels and encourage them to maintain and improve our QHSEMS.
- We are committed to continual improvement of the QHSEMS. Applying this policy is the direct responsibility of all employees, visitors, and contractors involved in NMDC Group's activities and operations.

سياسة الشركة الجودة - الصحة - السلامة - البيئة

تلتزم مجموعة شركات إن إم دي سي بتقديم خدمات قيّمة لأعمال التصميم والجرف والإنشاءات الهندسية البحرية والبتروولية ، والعمليات المقترنة بها بطابع آمن وأخلاقي وبمسؤولية اجتماعية لا تسبب ضرراً للأفراد والممتلكات والمجتمع والبيئة.

تحرص مجموعة شركات إن إم دي سي على تحديد قيم خدماتها بدقة و تسعى لطرح حلولاً مبتكرة تدعم رؤية عملائها وتحقق رضاهم. بالإضافة إلى توفير إحتياجات وتوقعات المهتمين بخدماتنا. مع إتزامنا الكامل بالإمتثال للقوانين وأفضل المواصفات والممارسات المعترف بها في نطاق عملنا.

- نقوم باستقطاب الخبرات، تحديد الإجراءات والتقنيات الحديثة و توفير بيئة قادرة على دعم الابتكار لتحقيق الإمتياز في تشغيل العمليات و ضمان التنفيذ الفعال للأنظمة الإدارية للمحافظة على النجاح المستمر لمجموعة شركات إن إم دي سي .
- نقوم بتطبيق نموذج قيادي له أهداف واضحة مثل تحفيز الموظفين، تعزيز الوعي بالجودة والصحة والسلامة وحماية البيئة، فرض تنفيذ الأنظمة الإدارية و القوانين، والتأكيد على حق الأفراد باستخدام سلطتهم لوقف الأعمال المخالفة لسياسة المجموعة.
- نقوم بإعداد و تقديم أهداف شاملة للجودة والصحة والسلامة والبيئة في إطار إستراتيجية المجموعة. وتتوافق هذه الأهداف مع سياسة الجودة والصحة والسلامة والبيئة و مع إتزامنا بتحقيق متطلبات وإحتياجات العملاء والمهتمين بأعمالنا وتوقعاتهم وإمتثالنا للقوانين المتعلقة بخدماتنا.
- نقوم بقياس وتقييم وعمل التقارير اللازمة حول مستوى أداء الجودة والصحة والسلامة والبيئة ومقارنتها بالأهداف الموضوعية بشكل دوري. وذلك لضمان التحسين المستمر للأداء خلال تحديد الأسباب الأساسية لعدم تحقق تلك الأهداف. بالإضافة إلى إتخاذ الإجراءات التصحيحية اللازمة لتعزيز فعالية الأنظمة الإدارية للمجموعة.
- نقوم بقياس مؤشرات الأداء لمجموعة شركات إن إم دي سي بالمقارنة مع ما يماثلنا من الشركات الوطنية والعالمية المنافسة وذلك لمعرفة "أين نحن" و "أين نريد أن نصل". لنضمن تحقيق النظام الإداري للجودة والصحة والسلامة والبيئة للنتائج المرجوة.
- نتحقق من كفاءة وجدارة الموظفين و العاملين معنا وقدرتهم على أداء مهامهم على أكمل وجه.
- نقوم بتحديد و تقييم و تعريف المخاطر وإحتمالات حدوثها أثناء ممارسة الأعمال سواء اليومية أو غيرها من الأنشطة، ثم نقوم بتوثيقها وتقديم الإرشادات والضوابط مع القائمين على الأعمال والتأكيد على تنفيذها بجميع مواقع عمل مجموعة شركات إن إم دي سي .
- نلتزم بمنع المخاطر وأخذ الحيطة لحماية العاملين و الممتلكات والمشاركين والمتأثرين بأي من أنشطتنا أو عملياتنا، ونعمل على تشجيع وتعزيز الإبلاغ عن المخاطر والظروف المسببة للحوادث لكافة الأفراد، وتقديم التقارير بكل شفافية ثم القيام بقياسها وتقييمها والتعلم من الدروس المستفادة منها.
- نلتزم بمنع التلوث، وحماية البيئة، والحفاظ على الطاقة والتركيز على التقليل من الأثار البيئية السلبية للأنشطة والعمليات الخاصة بمجموعة شركات إن إم دي سي .
- نلتزم بمتطلبات العملاء المحددة، وبتطبيق القوانين والأنظمة والمعايير وبأفضل الممارسات ذات الصلة مع الحرص على استمرار التطوير.
- نلتزم بالتشاور والمشاركة مع كافة الموظفين و تشجيعهم على تطبيق و تطوير النظام الإداري للجودة و الصحة والسلامة و البيئة .
- نحن ملتزمون بالتطوير المستمر لسياستنا. تطبيق هذه السياسة على جميع موظفين مجموعة شركات إن إم دي سي والزوار والمقاولين المشاركين في أنشطة المجموعة وعملياتها.